

No. 5436

GABON

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. Libreville, 2 No-
vember 1960**

Official text : French.

Registered ex officio on 7 November 1960.

GABON

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la
Charte des Nations Unies. Libreville, 2 novembre 1960**

Texte officiel français.

Enregistrée d'office le 7 novembre 1960.

N° 5436. GABON : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION DES
OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DES
NATIONS UNIES. LIBREVILLE, 2 NOVEMBRE 1960

RÉPUBLIQUE GABONAISE
UNION — TRAVAIL — JUSTICE

PRÉSIDENTE DU GOUVERNEMENT
Ministère des affaires étrangères et de l'économie nationale
Affaires étrangères

Libreville, le 2 novembre 1960

N° 15133/PG./MI-A.E.

Le Premier Ministre de la République Gabonaise, Chef de l'État, présente ses compliments à Monsieur le Secrétaire général des Nations Unies et conformément au télégramme du 17 août 1960 sollicitant l'admission de la République Gabonaise comme membre des Nations Unies, confirme les engagements pris.

Le Premier Ministre de la République Gabonaise déclare, au nom de son Pays accepter les obligations inscrites dans la Charte des Nations Unies et être en mesure de les remplir. Il s'engage solennellement, au nom du Gabon, à s'y conformer en toute fidélité et en toute loyauté.

Le Premier Ministre de la République Gabonaise, Chef de l'État, saisit l'occasion qui lui est donnée pour renouveler à Monsieur le Secrétaire général des Nations Unies les assurances de sa haute considération.

Le Premier Ministre,
Chef de l'État gabonais :

Léon MBA

Monsieur le Secrétaire général des Nations Unies
New-York

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 7 novembre 1960. Le Gabon a été admis dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 1487 (XV), adoptée par l'Assemblée générale à sa 864^e séance plénière tenue le 20 septembre 1960.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 5436. GABON : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF
THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF
THE UNITED NATIONS. LIBREVILLE, 2 NOVEMBER 1960

THE GABON REPUBLIC
UNITY—LABOUR—JUSTICE

OFFICE OF THE PRIME MINISTER
Ministry of Foreign Affairs and of the National Economy
Foreign Affairs

Libreville, 2 November 1960

No. 15133/PG./MI-A.E.

The Prime Minister and Chief of State of the Gabon Republic presents his compliments to the Secretary-General of the United Nations and, in accordance with the cable of 17 August 1960 making application for the admission of the Gabon Republic to membership in the United Nations, confirms the obligations undertaken.

The Prime Minister of the Gabon Republic declares, on behalf of his country that he accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and is able to carry them out. He solemnly undertakes, on behalf of Gabon, to comply with them in all good faith.

The Prime Minister and Chief of State of the Gabon Republic has the honour to be, etc.

Léon MBA
Prime Minister
Chief of State of Gabon

The Secretary-General of the United Nations
New York

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 7 November 1960. By Resolution 1487 (XV) adopted by the General Assembly at its 864th plenary meeting, on 20 September 1960, Gabon was admitted to membership in the United Nations.